
Äldrenämnden
2020-09-29
Dnr 1.6-370/2020

Leif Söderström (SD)
Göran Ek (SD)

Ärende 10

Vilka åtgärder har eller planerar äldrenämndens förvaltning göra för att utreda ....

Skrivelse

Vi tackar förvaltningen för svaret samt redovisningen av en gedigen lista med reaktiva åtgärder
baserat på förvärvade erfarenheter och kunskaper sedan starten av Covid-19 pandemin och hoppas
att detta leder till ökad säkerhet för både personal och boende samt borgar för framgångsrik
hantering av eventuella smittande om framtida Covid-19 utbrott skulle inträffa.

Vi önskar dock ett förtydligande svar på vår skrivelse och att lägga till en fråga.

- Vilka åtgärder har ellerplanerar Äldrenämndensförvaltning göraför att utreda defaktiska
omständigheterna kring smittspridningen och dess orsaker.
Hur kom smittan in på stadens äldreboenden ? Hur spreds smittan vidare inom stadens
äldreboenden ? Påverkade hemtjänsten smittspridningen ?

- Det har uttalats att syrgasbehandling intefunnits tillgängligt inom den kommunala äldreomsorgen
utan endastpå regionens akutsjukhus vilketförsvårat den lokala behandlingen och vårdandet av
Covid-19 smittade patienter med andningsproblematik. Avser förvaltningen säkerställa att
syrgasbehandling i framtiden kan ges lokalt på stadens äldreboenden.


